
Transkrypcja XIII sesji Rady Miejskiej w Krobi, 
zwołanej na dzień 10 lutego 2025 roku

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na XIII posiedzeniu sesji Rady Miejskiej w Krobi. 
Witam Pana Burmistrza wraz ze współpracownikami. Witam kierowników, dyrektorów 
jednostek gminnych. Witam Państwa sołtysów oraz przewodniczącego Gminnej Rady 
Seniorów. Witam także wszystkie osoby, które zdecydowały się śledzić nasze obrady w 
Internecie. Szanowni Państwo dzisiejsze obrady, propozycja następująca porządku obrad 
według którego, której proponujemy, żeby dzisiejsze posiedzenie się odbywało:
- punkt  1 – otwarcie i sprawdzenie obecności radnych,
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 
- punkt 3 - przyjęcie protokołów z X, XI i XII sesji, 
- punkt 4 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym,
- punkt 5 - sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym,
- punkt 6 -  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krobia do 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski, 
- punkt 7 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 
Samorządowego „Pod Świerkami” w Krobi poprzez zmianę lokalizacji prowadzenia zajęć, 
- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Żychlewo, 
Bukownica, Chumiętki, Krobia, Sułkowice, Posadowo, Potarzyca, Chwałkowo w gminie 
Krobia,
- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ulicy Franciszka Rejka, Powstańców 
Wielkopolskich, Nowej i Miejsko – Góreckiej,
- punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia
w roku 2025, 
- punkt 11 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 
usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków,
- punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/63/2024 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Gostyńskiemu,
- punkt 13 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/79/2024 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata  2025 – 2031,
- punkt 14 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2025,
- punkt 15 - wolne głosy i wnioski,
- punkt 16 - zakończenie. 
 
Szanowni Państwo czy ktoś z Państwa chciałby wnieść  zmiany do porządku obrad? Nie 
widzę propozycji. W związku z tym przechodzimy do realizacji proponowanego porządku.

Punkt 1 otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 15 
radnych obrad. W związku z tym sesja jest władna podejmować uchwały. 

Porządek obrad punkcie 2 został przed chwilą przedstawiony.



Punkt 3 przyjęcie protokołów z X , XI i XII sesji. Proponuję w tym wypadku trzy głosowania. 
Wszystkie trzy protokoły były wyłożone w biurze Rady z możliwością zapoznania się z 
treścią tych protokołów. Czy ktoś z Państwa Radnych przed głosowaniami ma jakieś uwagi 
do treści? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym proponuję, żebyśmy przeszli do tych 
wspomnianych przeze mnie trzech głosowań. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 
protokołu z X sesji Rady Miejskiej proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. 15 głosami „za” protokół z X sesji został 
przyjęty. Przechodzimy do protokołu z sesji XI.  Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 
protokołu z XI sesji Rady Miejskiej proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku. Kto jest
przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” protokół z XI sesji został 
przyjęty.  I XII sesja Rady Miejskiej. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z 
XII sesji  proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał? Stwierdzam, że również 15 głosami „za” protokół tym razem z XII sesji został 
przyjęty.

Proszę Państwa punkt 4, to jest informacja Przewodniczącego Rady o działaniach 
podejmowanych w okresie między sesjami. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania? 
Mieliście Państwo wcześniej możliwość zapoznania się ze sprawozdaniem. Nie widzę 
zgłoszeń. 
W związku z tym proponuję przejść do punktu 5, to jest sprawozdanie Burmistrza w okresie 
między sesjami. I w tym punkcie zapytuję Państwa Radnych czy ktoś ma z Państwa 
pytania? Tak, proszę bardzo Radny Gembiak.

Radny Sławomir Gembiak:
Panie Przewodniczący. Panie i Panowie Radni. Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo. 
Pytanie dotyczy spotkania, które odbyło się w Starostwie Powiatowym 23 stycznia dość 
ciekawe spotkanie na temat rozwoju turystyki w korytarzu Eurovelo R9. Podejrzewam, że to
dotyczy turystyki rowerowej. Proszę o kilka słów na temat tego spotkania. Dziękuję.

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. Odpowiadając na pytanie Pana Radnego
Sławomira Gembiaka  w kontekście koncepcji rozwoju turystyki rowerowej zarówno na 
terenie gminy Krobia, jak również na terenie Międzygminnego Związku Turystycznego 
Gościnna Wielkopolska którego, od kilkunastu lat Gmina Krobia jest członkiem należy 
wskazać, że obecnie jest przygotowana koncepcja przebiegu tutaj trasy rowerowej Eurovelo
R9 przez teren naszego Związku Turystycznego, to jest począwszy od gminy Kościan, 
przez gminę Krzywiń, przez gminę Gostyń, przez gminę Piaski, przez naszą gminę, to jest 
gminę Krobia i dalej w kierunku gminy Pępowo, aż do gmin należących do powiatu 
rawickiego. I spotkanie w Starostwie, a wcześniej spotkanie choćby też w bibliotece tutaj u 
nas w Krobi dotyczyło właśnie wyznaczenia ostatecznego przebiegu tej trasy też przez nasz
samorząd i tutaj obecnie według tej ostatecznej koncepcji trasa będzie tutaj biegła od 
Bodzewa przez Domachowo w kierunku Sułkowic i w Sułkowicach koło szkoły będziemy 
tutaj jechali tymi rowerami w kierunku Ludwinowa i dalej jak powiedziałem w kierunku gminy
już Pępowo i gmin powiatu rawickiego. I też no przede wszystkim nasz związek turystyczny 
musi na nowo tą trasy rowerową oznakować. Ale także musimy wyznaczyć miejsca 
postojowe dla rowerzystów. I my zaproponowaliśmy jako samorząd Gminy Krobia aby tutaj 
to miejsce postoju dla rowerzystów na tej trasie było w Domachowie, tutaj na parkingu przy 
kościele i tam rowerzysta będzie mógł po prostu tutaj no odpocząć, tak. Też przy okazji 
zwiedzić tutaj zabytki w Domachowie, dalej wyruszyć w trasę. Mówię te spotkania teraz 



robocze właśnie mają na celu tutaj stworzenie ostatecznego przebiegu tej trasy, 
wyznaczenie tych miejsc postojowych, a to też w przyszłości umożliwi aplikowanie jako też 
Związkowi Turystycznemu, czy w Gminie Krobia o ośrodki zewnętrzne też na budowę 
ewentualnie ścieżki pieszo- rowerowej właśnie wzdłuż tutaj, tutaj tych dróg obecnie głównie 
powiatowych i gminnych, po których ta trasa Europejska Eurovelo R9 biegnie. Tyle 
Szanowni Państwo w celu wyjaśnienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję bardzo. Nie widzę zgłoszeń.

Punkt 5, do sprawozdania międzysesyjnego Burmistrza nie ma pytań. W związku ten punkt 
zamykam.

Przechodzimy do punktu 6, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Krobia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. I o przedstawienie treści 
projektu uchwały proszę Panią Sekretarz Katarzynę Szablewską.

Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska:
Dziękuję bardzo. Szanowny Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni zaproszeni 
goście. Uchwała Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 w sprawie przystąpienia 
Gminy Krobia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski.  Na podstawie stosowych 
przepisów Gmina Krobia przystępuje do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. Do 
reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu ustanawia się Burmistrza Krobi, a zastępcą 
reprezentanta Gminy w Stowarzyszeniu ustanawia się Sekretarza Gminy Krobia. 
Organizację zadania oraz tryb pracy Stowarzyszenia określa statut Stowarzyszenia Gmin i 
Powiatów Wielkopolski. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Macie Państwo też 
obszerne uzasadnienie do tej uchwały, w którym czytamy o statutowych zadaniach 
Stowarzyszenia, także działalności Stowarzyszenia, które obejmuje między innymi 
reprezentowanie interesów Wielkopolskich gmin i powiatów, wspieranie rozwoju 
gospodarczego oraz promocji gmin, działalność informacyjno-szkoleniową i rozwijanie 
zainteresowań młodzieży. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Szanowni Państwo otwieram dyskusję nad projektem. Chciałbym tylko wspomnieć przed 
możliwością zabierania głosu, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady Komisja 
Rozwoju i Rolnictwa Gminy Krobia wydała opinię pozytywną na temat projektu, także na 
posiedzeniu mieliśmy możliwość bezpośrednio porozmawiać z przedstawicielami Związku, 
którzy w osobach między innymi szefa Biura oraz Pana Burmistrza Rawicza odpowiadali na
nasze pytania szczegółowo. Jeżeli jeszcze Państwo wnioski, czy Państwo mieliby jakieś 
kwestie, które nie zostały poruszone, albo niedoprecyzowane, to to proszę bardzo. Nie 
widzę zgłoszeń w związku z tym zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania. 
Uchwała Nr XIII/84/2025 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku w sprawie 
przystąpienia Gminy Krobia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. Proszę o 
podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została 
podjęta.

Punkt 7, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 
Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami” w Krobi poprzez zmianę lokalizacji 



prowadzenia zajęć. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana Dyrektora Łukasza 
Burkiewicza.

Dyrektor CUW Łukasz Burkiewicz:
Uchwała dotyczy zamiaru przekształcenia Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami” w
Krobi poprzez zmianę lokalizacji prowadzenia zajęć. Uchwała jest podejmowana na 
podstawie ustawy o samorządzie gminnym, jak również ustawy prawo oświatowe oraz 
rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie 
szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli. W paragrafie 1 
czytamy, że z dniem 31 sierpnia 2025 roku zamierza się przekształcić Przedszkole 
Samorządowe „Pod Świerkami” w Krobi z siedzibą przy ul Kobylińskiej 4 jednostkę 
budżetową gminy Krowia poprzez zmianę lokalizacji i realizacji wychowania przedszkolnego
na terenie miejscowości Krobia, to jest oddziału przedszkolnego, który obecnie 
zlokalizowany jest w siedzibie Szkoły Podstawowej im prof. Józefa Zwierzyckiego w Krobi 
przy ul Profesora Józefa Zwierzyckiego 1 w Krobi, a będzie zlokalizowany przy ul Janusza 
Korczaka 1 w Krobi i stanowi oddział przedszkolny Przedszkola Samorządowego „Pod 
Świerkami” w Krobi z siedzibą przy ul Kobylińskiej 4. Dzieciom korzystającym do dnia 31 
sierpnia 2025 roku z wychowania przedszkolnego w Przedszkolu Samorządowym „Pod 
Świerkami” w oddziale przedszkolnym zlokalizowanym w siedzibie Szkoły Podstawowej w 
Krobi w wyniku przekształcenia przedszkola z dniem 1 września 2025 roku zapewni się 
możliwość korzystania z wychowania przedszkolnego w oddziale przedszkolnym 
zlokalizowanym przy ul Janusza Korczaka 1 również w miejscowości Krobia. Mienie 
Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami” w Krobi zlokalizowane w oddziale 
przedszkolnym w Szkole Podstawowej w Krobi będzie należało dalej do Przedszkola 
Samorządowego w Krobi i należności i zobowiązania wynikające z funkcjonowania oddziału
przedszkolnego, oddziału Przedszkola przepraszam Samorządowego „Pod Świerkami” w 
Krobi mającego swoją lokalizację w Szkole Podstawowej w Krobi nie ulegną zmianie i nadal
będą należnościami i zobowiązaniami Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami” w 
Krobi. Pracownicy oddziału przedszkolnego Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami” 
w Krobi zlokalizowanego w Szkole Podstawowej w Krobi nadal będą pracownikami 
Przedszkola Samorządowego w Krobi. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Krobi
i uchwała w chodzi w życie z dniem podjęcia. Dodatkowo w  uzasadnieniu do uchwały 
informujemy o tym, że liczba miejsc przedszkolnych  w przedszkolu „Pod Świerkami” w 
Krobi nadal będzie taka sama. Natomiast liczba w oddziale, liczba miejsc przedszkolnych w 
oddziale, którego zmiana adresu dotyczy, również pozostanie taka sama. Informujemy 
także, że jeżeli chodzi o zabezpieczenie bezpieczeństwa dla dzieci jak i personelu zostanie 
to bezpieczeństwo zachowane. Standardy edukacji będą takie same jak do dzisiaj i będą 
realizowane zgodnie, zgodnie z przepisami. Struktura zatrudnienia również nie ulegnie 
zmianie. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję Panie Dyrektorze. Szanowni Państwo nad projektem uchwały dyskutowaliśmy 
podczas wspólnego posiedzenia Komisji. Także Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 
wydała opinię pozytywną na temat projektu. Jak Pan Dyrektor przed chwilą powiedział 
uchwała zostaje przedstawiona Wysokiej Radzie jako element zmian które, które w gruncie 
rzeczy poza zmianą miejsca nie skutkują żadnymi, żadnymi elementami, poza właśnie 
zmianą lokalizacji. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie? Proszę bardzo 
otwieram dyskusję. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. Proszę 
Państwa przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XIII/85/2025 Rady Miejskiej w Krobi z 
dnia 10 lutego 2025 roku w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Samorządowego 



„Pod Świerkami” w Krobi poprzez zmianę lokalizacji prowadzenia zajęć. Kto z Państwa 
Radnych jest za przyjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwała została podjęta.

Przechodzimy do punktu 8, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów w 
obrębów Żychlewo, Bukownica, Chumiętki, Krobia, Sułkowice, Posadowo, Potarzyca, 
Chwałkowo w gminie Krobia. I o zabranie głosu i przedstawienie projektu uchwały proszę 
Pana Wiceburmistrza Marcina Krzyżostaniaka.

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów przystępuje się
do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 
obrębu Żychlewo, Bukownica, Chumiętki, Krobia Sułkowice, Posadowo, Potarzyca, 
Chwałkowo w gminie Krobia. Granice obszaru objętego planem zostały wyznaczone w 
załączniku graficznym do niniejszej uchwały. Opracowanie obejmować będzie problematykę
wskazaną w artykule 15 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. Opracowanie i uchwalenie miejscowego planu we 
wskazanych obrębach może następować dla poszczególnych fragmentów obszaru objętego
planem. Uzasadnienie do uchwały : przystępuje się do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Żychlewo, Bukownica, 
Chumietki, Krobia, Sułkowice, Posadowo, Potarzyca, Chwałkowo w gminie Krobia w celu 
umożliwienia lokalizacji na tym obszarze instalacji odnawialnych źródeł energii w tym 
elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 23 kwietnia 2023 roku weszła w 
życie ustawa z dnia 9 marca 2023 roku o zmianie ustawy o inwestycjach w zakresie 
elektrowni wiatrowych oraz niektórych innych ustaw, w których prowadzono zmiany w 
zakresie minimalnych odległości pomiędzy planowaną elektrownią wiatrową, a budynkiem 
mieszkalnym lub budynkiem o funkcji mieszanej. Zgodnie z nowymi przepisami w 
przypadku lokalizowania budowy lub przebudowy elektrowni wiatrowej odległość tej 
elektrowni od budynku mieszkalnego albo budynku o funkcji mieszanej jest równa lub 
większa od 10-krotność  całkowitej wysokości elektrowni wiatrowej, chyba, że plan 
miejscowy określa inną odległość wyrażoną w metrach jednak nie mniejszą niż 700 m. 
Zgodnie z wyżej wymienioną ustawą plan miejscowy na podstawie, którego ma być 
zlokalizowana elektrownia sporządza się co najmniej dla obszaru położonego w granicach 
gminy, w której jest lokalizowana elektrownia wiatrowa znajdującego się w odległości nie 
mniejszej niż 700 m od budynku. Obszar objęty projektem planu uwzględnia wszystkie 
nowe przepisy, daje możliwość zastosowania ustaleń pozwalających na realizację 
inwestycji. W sporządzonym planie miejscowym nie zostaną przekroczone następujące 
parametry : maksymalna całkowita wysokość elektrowni wiatrowych 260 m, maksymalna 
średnica wirnika z łopatami 172 m i maksymalna liczba elektrowni wiatrowych 12 sztuk. Z 
wnioskiem o sporządzenie przedmiotowego planu zwróciła się spółka Energix Polska 
Development, która jest zainteresowana zlokalizowaniem 12 farm wiatrowych. 
Zatwierdzenie miejscowego planu nastąpił odrębną uchwałą po opracowaniu projektu 
planu, uzyskaniu niezbędnych opinii, uzgodnień oraz przeprowadzeniu czynności 
proceduralnej określonych w artykule 17 ustawy z 27 marca 2003 roku o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym, a także ustawy z 20 maja 2016 roku o inwestycjach w 
zakresie elektrowni wiatrowych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:



Dziękuję Panie Burmistrzu.  Otwieram dyskusję. Zanim jednak oddam Państwu głos 
chciałbym powiedzieć, że Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na 
temat tego projektu podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady. Czy ktoś z Państwa 
Radnych chciały zabrać głos. Proszę bardzo Pani Monika Piątek.

Radna Monika Piątek:
Panie Burmistrzu. Szanowni Koledzy i Goście. Ja mam do Pana Burmistrza pytanie. Jaki 
obszar hektarowo obejmie nowy obszar miejscowego planu zagospodarowania, zmieni się?
Nie wiem, czy moje pytanie jest oczywiste? Czyli, jaki obszar zarezerwuje dla siebie Firma 
Energix Polska Development z obszaru Gminy w hektarach?

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:
Nie mamy tutaj na obecną chwilę, mamy załącznik graficzny, w którym zostały wyznaczone 
obszary, tak. Natomiast co do hektarów, no to tutaj tego obszaru nie mamy. Natomiast nie 
wiem, jakie to ma tutaj znaczenie? 

Radna Monika Piątek:
Kiedy Państwo ostatnio decydowaliście o zmianie zagospodarowania  tak dużej połaci 
terenu gminy. Dla może to ma duże znaczenie. Może dla mieszkańców też, może też by 
chcieli się dowiedzieć dla jakiego obszaru zmieni się plan zagospodarowania.

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:
Mówię, no zgodnie z załącznikiem fotograficznym. Natomiast ostatni projekt, który był to był 
pod elektrownie wiatrowe w części Południowej, które są, był również procedowany w 
części Północnej, który ze względu na przepisy nie został uchwalony. 

Radna Monika Piątek:
To bardzo proszę naprawdę, mnie ciekawi, myślę, że mieszkańców też, jaki obszar w 
ilościach hektarowych zmieni przeznaczenie w gminie Krobia, jeżeli oczywiście dojdzie do 
uchwalenia zmiany? Teraz proszę mi powiedzieć co Państwo wiecie  o firmie Energix 
Polska Development Sp z o.o?

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:
Szanowna Pani Radna. Szanowni Państwo. Co Gmina Krobia wie o spółce, która jest, chce 
być inwestorem, jeśli chodzi o lokalizację turbin wiatrowych. No Szanowni Państwo 
rozmawiamy z tym potencjalnym inwestorem, tak bo cały czas mówimy o byciu 
potencjalnym inwestorze przez spółkę od czterech lat, tak. Więc można powiedzieć, że 
jakieś relacje, jakaś wiedza na temat spółki pojawiła się już w naszym Urzędzie, tak od 
czterech lat. W tym okresie miałem też okazję wraz  z Panem Przewodniczącym Rady być 
na jednej inwestycji w Polsce, gdzie była dopiero co uruchomiona farma wiatrowa, której 
inwestorem właśnie ta spółka była. Więc można powiedzieć, że to też jest pewna gwarancja
tego, że można od planu do realizacji, tak można powiedzieć możemy przejść. I tutaj no ta, 
ta inwestycja, którą tutaj akurat z Panem Przewodniczącym oglądaliśmy, no była 
inwestycja, która to z perspektywy mieszkańców, tak, tychże gmina, to mówimy o tej 
zachodniej części Polski była inwestycją długo oczekiwaną. Rozmawialiśmy z 
samorządowcami tejże Gminy, która też była zadowolona z tego, że będą oprócz inwestycji 
w odnawialne źródła energii, tak, bo mówimy o czystej energii, która no jest produkowana 
przez turbiny wiatrowe z wiatru. Oczywiście właściciele nieruchomości w większości, byli to 
też lokalni rolnicy, otrzymali z tego tytułu czynsz za dzierżawę ziemi na potrzeby lokalizacji 
tej turbiny wiatrowej, a samorząd gminny wiadoma rzeczy o czym, o czym będzie 



otrzymywał z tego tytułu podatki od nieruchomości, czyli podatki od budowli. Więc Szanowni
Państwo, no na tyle, tak można powiedzieć firma w jakiś sposób, jeżeli to Pani Radną 
uspokoi można powiedzieć jest nam znana i w jakiś sposób została zweryfikowana. Tylko 
Szanowni Państwo tutaj tak, jak Pan Wiceburmistrz powiedział jesteśmy na etapie dopiero 
pierwszym, tak, rozpoczynamy wywołując, że Państwo Radni tą uchwałę wywołają dzisiaj 
podczas sesji, to dopiero wywołujemy procedurę planowania przestrzennego w oparciu o te 
kilkanaście turbin wiatrowych. Jaki to będzie dokładny obszar dzisiaj nie wiemy, tak, bo 
Państwo Radni mają w projekcie uchwały załączone dwa załączniki graficzne, tak w 
czterech można powiedzieć lokalizacjach na terenie gminy Krobia. Więc dzisiaj można 
powiedzieć jak patrzymy na te załączniki, no mamy kilkaset hektarów, tak, a ile ostatecznie, 
jaka ostatecznie będzie powierzchnia gminy, ta, która będzie przeznaczona pod tutaj 
realizację inwestycji pod nazwą Elektrownie wiatrowe, to dopiera się okaże Szanowni 
Państwo w trakcie procedury, gdzie będziemy spotykać się tutaj jako przedstawiciele 
samorządu, także Państwo będą zakładam, jako Radni uczestniczyli w konsultacjach 
społecznych z mieszkańcami. Będą też na te konsultacje społeczne zaproszeni 
przedstawiciele spółki tutaj, czyli inwestora, żebyśmy Szanownie Państwo, tak jak to miało 
miejsce kilkanaście lat temu, tak na terenie naszego samorządu głównie w części 
Południowej gminy, ale też nie tylko, bo jak Państwo wiecie też procedowaliśmy plan pod 
turbiny wiatrowe tutaj na biskupiźnie, w części Północnej gminy. Więc takie spotkania jakie 
odbywały się, jak powiedziałem ponad 10 lat temu, takie spotkania ponownie będą się 
odbywały. Szanowni Państwo też czekamy za tymi szczegółami, bo jak doskonale teraz 
widzicie nie ma, nie mamy też wiedzy, na których dokładnie działkach będą lokalizowane te 
12 wiatraków, to dopiero Szanowni Państwo  wyjdzie w trakcie  procedury planistycznej, 
gdzie firma nam będzie przedstawiała szczegółowe już tutaj materiały. I my Szanowni 
Państwo tak, jak to ma miejsce w procedurze planistycznej będziemy to musieli też 
uzgodnić, tak z właściwymi organami. To jest Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska, to 
są Wody Polskie, czasami Szanowni Państwo to jest Sanepid. Więc będą opinie, będą 
uzgodnienia, będą się musieli eksperci wypowiedzieć właśnie też od ochrony środowiska, 
czy ta inwestycja Szanowni Państwo będzie mogła i czy będzie oddziałała negatywnie na 
różne środowisko, jak również Szanowni Państwo na naszych mieszkańców. Więc to 
Szanowni Państwo, no wszystko musi być właśnie warunkowane bezpieczeństwem tutaj 
naszych mieszkańców, bezpieczeństwem ochrony środowiska naturalnego. Dziękuję.

Radna Monika Piątek:
Ja tylko reasumując, jeśli firma występuje o  zmianę planu, o zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania,  to wydaje mi się, że kolej rzeczy powinna być taka, żeby nas 
mieszkańców uspokoić, przedstawić nam się. Ja nie wiem jaką Państwo macie wiedzę na 
temat Energix Polska Development spółka z o.o, oprócz tej którą, ma Pan Burmistrz i Pan 
Przewodniczący Rady ponieważ nikt z tej spółki nie pofatygował się, żeby nam Radnym, a 
już najbardziej chyba zainteresowanym mieszkańcom, którzy mieszkają na tym terenie i tak 
jak na przykład moja wioska na razie z dwóch stron jest objęta zmianą tego 
zagospodarowania, żeby się przedstawić i może żeby nas uspokoić. Może tak powinno być.
No bo proszę zrozumieć mój niepokój, kiedy ja dosyć dokładnie przestudiowałam te plany, 
nie wiem, czy Panowie potraficie mi powiedzieć na przykład, no bo Posadowo ma akurat 
jeszcze ten plus, że to też jest, to nie w mojej gestii, co ja mam liczyć sama, czy to jest 300 
m od moich zabudowań, czy to jest więcej. No ale są miejscowości gdzie ten plan 
gospodarowania wchodzi dosłownie w budynki. Chodzi mi o to, żeby słuchajcie uprzedzić 
mieszkańców, że takie zmiany mogą zajść. I wydaje mi się, że dzisiejsza decyzja, Państwo 
Radni, tak naprawdę otwiera jakąś drogę dla firmy, której tak naprawdę, to już z waszej 
opinii znacie, czy nie znacie. 



Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:
Szanowni Państwo. Szanowna Pani Radna ad vocem jeszcze w kontekście firmy. Było 
spotkanie w poprzedniej kadencji, tak z przedstawicielami tej firmy. Oczywiście część z 
Państwa Radnych siłą rzeczy nie mogła w tym spotkaniu uczestniczyć bo nie była radnymi, 
tak ale część Państwa Radnych pamięta zakładam, to spotkanie, tak i też była możliwość 
zadawania pytań w zakresie tej planowanej też inwestycji, więc też spotkanie odbyło się w 
budynku tutaj też w Centrum Bibliotecznego tutaj w Krob_Kulcie, więc też część z Państwa 
z tą firmą, z przedstawicielami tej firmy miała okazję się i Panami tej firmy miała okazję się 
zapoznać. Szanowna Pani Radna my nie mówimy teraz o tutaj o zmianie teraz planu, tylko 
uchwalamy całkiem nowy plan, tak dla części, dla części Krobi, więc dopiero no będzie 
mówię w trakcie procedury planistycznej mowa o szczegółach, tak. Więc dzisiaj tak 
naprawdę Państwo Radni, tak oczywiście podejmują, będą podejmowali ważny dokument, 
tak ale na razie na zasadzie intencji, tak pewnej deklaracji, a mówię ostatecznie tak i tak 
Państwo Radni będą, jeżeli do tego dojdzie głosowali nad uchwaleniem już tego, 
ostatecznym uchwaleniem tego miejscowego planu. I to będzie najważniejsze uchwała, 
która będzie w tym procesie, tutaj no Państwa Radnych tutaj i mieszkańców przede 
wszystkim Gminy Krobia dotyczyła. Ale Szanowni Państwo, uważam nie powinniśmy się 
bać rozmawiać, tak, to jest inwestycja się zgodzę, która będzie oddziaływała na środowisko.
Ale o tym, o tych za i przeciw znów będziemy Szanowni Państwo na tych konsultacjach 
społecznych rozmawiali. Więc my nie bójmy się rozmawiać, tak. Ja dzisiaj też Państwa 
Radnych jakby nie zachęcam do tego, że, ta inwestycja ona ma same plusy, tak, nie mówię 
o tym, nie agituję w ten sposób, tak, tylko właśnie czekam na te spotkania z mieszkańcami 
z udziałem przedstawicieli firmy, aby właśnie zarówno o tych korzyściach, jak i o tych 
negatywnych oddziaływaniach dla mieszkańców, czy dla środowiska jeżeli takowe też będą,
żeby móc Szanowni Państwo porozmawiać. Dzisiaj dopiero rozpoczynamy tą drogę, tak 
zakładamy kilkuletnią drogę, a czy ta droga Szanowni Państwo prowadzić do tego, że te 
wiatraki będą stały od Państwa Radnych też zależy, od naszych mieszkańców, od nas też 
wszystkich tutaj też dzisiaj zgromadzonych. Ale zachęcam, na pewno do tego żebyśmy 
Szanowni Państwo w pierwszym etapie tej procedury po prostu od razu już się do czegoś 
negatywnie już się, a nie tylko pozytywnie odnosili, że coś będzie miało same korzyści, albo
same negatywy, tylko Szanowni Państwo zdobyli więcej w tym temacie informacji. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję bardzo. Pani Radna prosiłbym aby konkretyzować pytanie, tak. 

Radna Monika Piątek:
Panie Burmistrzu proszę o więcej informacji Ja już wszystko, dziękuje. Już teraz wszystko w
rękach Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Ok, dziękuję. Pan Radny Toporowicz, proszę bardzo. 

Radny Marian Toporowicz:
Ja chciałem się zapytać, bo Pan Burmistrz mówił, że plany zmieniły się, że 700 m, ale 
dziesięciokrotność nie jest zniesiona jak rozumiałem i kto to będzie zdecydował, czy można 
się budować do tych 700 m, czy dalej?  Czy ta dziesięciokrotność będzie decydował 
Burmistrz, czy do tych 700 m ma się budować, czy jak to wygląda?

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:



Chyba mówimy od dwóch różnych rzeczach, bo Pan Radnemu chyba chodzi też o 
zabudowę mieszkaniową, tak. Więc dzisiaj w ustawie jest, że 700 m jest zagwarantowane, 
tak czyli te 700 m. Plan na wiatraki została zasada dziesięciokrotności, chyba, że Państwo 
w planie miejscowym, który zostanie właśnie w tym, które są określone w załącznikach 
uchwały, to wtedy będzie spowodowane również, że 700 m. Tak jak już mówiłem wcześniej 
na Komisjach te załączniki graficzne obejmują ten bufor 700 m. I chciał się też jeszcze 
odnieść może do tego, co Pani Radna wcześniej mówiła. Proszę zobaczyć na konstrukcję 
ustawy o elektrowniach wiatrowych, konstrukcję ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. Pan Burmistrz to podkreślał, my dzisiaj mamy uchwałę intencyjną, tak. Jak 
to się potoczy nie wiemy. Są konsultacje społeczne, jest uzyskiwanie opinii, uzgodnień i 
nieraz okazywało się, że były podejmowane uchwały o przystąpieniu do planu z jakimś 
przeznaczeniem, natomiast później ten plan nie został uchwalony w takiej części, czy takim 
przeznaczeniem, jak ktoś sobie życzył. Także to jest naprawdę dzisiaj uchwała intencyjna. 
Ona niczego nie oznacza. Natomiast kolejna kwestia już Pan Burmistrz wspomniał. My nie 
mówimy dzisiaj o zmianie planu tylko uchwaleniu planu i nawet jeśli zostaną wskazane te 
elektrownie wiatrowe to, to jeśli cały plan mówimy o kilkuset metrach to, to nie będą tereny 
przeznaczone tylko i wyłącznie pod elektrownię, bo to będzie teren pod elektrownię z tym 
buforem 700 m, który dzisiaj też jest terenem rolniczym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Radny 
Gembiak, proszę. 

Radny Sławomir Gembiak:
Panie Przewodniczący. Panie i Panowie Radni. Panie Burmistrzu. Szanowni Goście. 
Odnawialne źródła energii to jest praktycznie nasza przyszłość, jedna z alternatyw 
zabezpieczenia naszego, naszej energetyki dość ważnej gałęzi gospodarki i nie powiem, że
musimy, ale powinniśmy w to inwestować i poważnie się na tym zastanawiać. Jeżeli 
zgłasza się do naszej gminy firma, która chce zamontować te elektrownię wiatrowe w 
naszym obszarze, to Gmina nasza, Pan Burmistrz ze współpracownikami oraz Rada 
Miejska musi naprawdę dobrze to przemyśleć i zrobić wszystko, żeby to jeżeli, to dojdzie do
skutku a my nie zatwierdzamy, tylko to jest uchwała intencyjna, tak jak Pan Burmistrz mówił,
to naprawdę musi być to dobrze przemyślane, muszą być wzięte pod uwagę wady i zalety i 
nad tym musimy się dobrze zastanowić. Na pewno z całym wyrazem szacunku do rolników,
z szacunkiem dla mieszkańców wsi, bo nie wszyscy mieszkańcy wsi są rolnikami musimy 
na to spojrzeć nie tylko przez pryzmat własnych korzyści prywatnych, czy braku tych 
korzyści, po zamontowaniu tych elektrowni wiatrowych. Myślę, że jak najbardziej no ja na 
pewno będę głosował na tak za przyjęciem tej uchwały intencyjnej, a przyjęcie tej uchwały, 
procedowanie tej uchwały nie jest jednoznaczne z tym powtarzam, że te wiatraki za 
miesiąc, czy za dwa będziemy stawiać, bo zanim do tego dojdzie to minie jeszcze dużo 
czasu, a odnawialne źródła energii to jest nasza przyszłość. Mieszkańcy gminy Krobia mają
naprawdę duże i słusznie, duże wymagania jeżeli chodzi o obecne czasy, jeżeli chodzi o 
drogi, o place zabaw, o jakość szkół i tak dalej i tak dalej. A z tych elektrowni wiatrowych, z 
tych wiatraków popłyną, to może Pan Skarbnik powiedzieć popłyną naprawdę duże korzyści
finansowe. Więc jest to okazja ku temu oczywiście, powtarzam, żeby ktoś mnie źle nie 
zrozumiał, musi być, musi być Panie Burmistrzu, musi być wszystko zabrane za i przeciw, 
przeanalizowane dobrze, przedyskutowane i podjęta decyzja i podjęta decyzja. Na koniec 
mam pytanie do Pana Burmistrza. Patrząc na te obszary przewidziane przez, na 
postawienie tych elektrowni wiatrowych pamiętamy o obwodnicy wschodniej, która ma być, 
która już ruszyła, nie w sensie takim, że już wjechał sprzęt, ale już zostały poczynione kroki 



do tego, żeby ta inwestycja była sfinalizowana za ileś lat, ile lat to nie wiemy, czy te 
elektrownie wiatrowe nie będą kolidować z obwodnicą wschodnią. Dziękuję.

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:
Szanowne Panie Radny. Szanowni Państwo. Odpowiadając od końca na pytanie Pana 
Radnego, czy plany tak budowy turbin wiatrowych będą kolidowały z tym planowanym 
przebiegiem wschodniej obwodnicy miasta Krobi. Na ten moment nie, nie ma takiego 
zagrożenia. Ślad tutaj przebiegu wschodniej obwodnicy miasta Krobi jest wyznaczony w 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego już od kilkunastu lat. 
Więc tutaj zakładamy, że teraz w związku z tym, że nasz samorząd gminy Krobia, to w 
związku z decyzją Państwa Radnych przygotowuje się do wyboru projektanta na 
przygotowanie koncepcji budowy wschodniej obwodnicy miasta Krobia, to zakładamy,  że 
wybrana firma, no będzie się tutaj sugerowała właśnie tym przebiegiem tutaj tego śladu 
wschodniej obwodnicy, który w studium jest wybrany. A tak jak powiedziałem wcześniej nie,
naszym zdaniem nie będzie to kolidowało z tymi planami budowy turbin wiatrowych. 
Szanowni Państwo jeżeli jeszcze jestem przy głosie, jeszcze mogę do jednej rzeczy się 
odnieść, to co powiedziałem wcześniej Pani Radna Monika Piątek, nie bójmy się 
dyskutować. Taka dyskusja miała miejsce kilkanaście lat temu, tak jak powiedziałem między
innymi na południu naszej gminy jak była planowana budowa tamtej farmy wiatrowej.  Ci 
Państwo Radni, którzy byli wtedy w Radzie Miejskiej pamiętają być może, że inwestor 
planował wcześniej lokalizację 27 turbin wiatrowych, a ostatecznie, jak doskonale wiemy 
tych turbin Szanowni Państwo jest 11, więc tu już mamy odpowiedź po części na Pani 
pytanie, że mieszkańcy, tak zdecydowali o tym, żeby tutaj w niektórych lokalizacjach tych 
turbin wiatrowych nie było. Więc Szanowni Państwo wtedy też Rada Miejska w Krobi, tak 
samo ówczesny Burmistrz liczył się przede wszystkim też z głosem mieszkańców, tak więc 
też Szanowni Państwo to też jest poniekąd odpowiedź na myślę Pani pytanie, czy głos 
mieszkańców będzie też brany pod uwagę, zakładam, że tak jak zawsze będzie brany pod 
uwagę. Ale ostatecznie Szanowni Państwo decyzje podejmujemy no my, Państwo są 
przedstawicielami mieszkańców tak, i też muszą też te głosy mieszkańców za i przeciw też 
przeanalizować i podjąć później też w sposób, zakładam jak zawsze odpowiedzialny 
decyzje. Więc jeszcze raz powiem, zachęcam Państwa też po podjęciu tej uchwały do 
dyskusji, do zaangażowania się tutaj w tą procedurę Szanowni  Państwo planistyczną, tak 
abyśmy wspólnie mogli podjąć jak najlepsze, jak najbardziej bezpieczne decyzje dla 
naszych mieszkańców, ale też to co powiedział Pan Sławomir Gembiak jest ważne. Dzisiaj 
musimy naprawdę też pamiętać o tym, że te inwestycje w odnawialne źródła energii, o czym
Państwo Radni mówili na Komisjach wspólnych one się dzieją, tak Szanowni Państwo, tak 
w wielu samorządach gminnych. Tutaj jadąc na południe w kierunku Rawicza jak Państwo 
doskonale wiedzą trwa budowa jednej z największych farm wiatrowych w Polsce, tak gdzie 
łącznie powstanie ponad 50 turbin wiatrowych o łącznej mocy 180 MW, tak Szanowni 
Państwo to będzie za chwilę za naszą granicą .Tak więc tutaj przed tymi inwestycjami, to co
Pan Sławomir Gembiak dzisiaj powiedziałem nie uciekniemy, tak. One są też ważne 
zwłaszcza też w kontekście specyfiki naszej gminy Szanowni Państwo cały czas 
pamiętajcie, że temat tutaj złóż węgla brunatnego nie jest tematem zamkniętym, tak. To, że 
z przyczyn ekonomicznych przyrodniczych tak, środowiskowych tak, Szanowni Państwo, 
czy politycznych nie grozi nam dzisiaj być może budowa kopalni odkrywkowej węgla 
brunatnego, ale cały czas Szanowani Państwo mamy niekorzystne przepisy prawne tak, 
które Szanowni Państwo powodują, że teren tutaj zwłaszcza na południu gminy, ale tutaj też
częściowo na północy gminy jest Szanowni  Państwo tak zwanym terenem zamrożonym na 
inwestycje tutaj zarówno dla naszych rolników, zarówno  dla naszych przedsiębiorców, jak 
również dla naszych mieszkańców, tak. I Szanowni Państwo tutaj też musimy pamiętać, że 



te inwestycje w odnawialne źródła energii mogą przynajmniej Szanowni Państwo czasami 
nam też w tym rozwoju też pomóc. Mogą, czy tak się stanie, tak jak powiedziałem na te 
pytania myślę, że będziemy sobie odpowiadać w ciągu najbliższych miesięcy, czy lat. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję.  Nie widzę zgłoszeń. Szanowni Państwo ja też chciałbym się dołączyć do głosu i 
kolegi Gembiaka i Pana Burmistrza w kontekście przede wszystkim dania szansy na 
rozpatrzenie pewnych rozwiązań, które to uchwalenie  plan daje. My uchwalamy  plan 
dopiero po całej procedurze, tak jak tutaj Pan Burmistrz powiedział, dzisiaj przystępujemy, 
czyli jakby otwieramy możliwość przeszukiwania danych za i przeciw, dyskusji o czym 
ostatnio mówiłem chociażby w kontekście budżetu gminy, dyskusji publicznej. My będziemy
się spotykać z mieszkańcami, my będziemy słuchać głosów tych niezadowolonych, ale też i 
tych, które na pewno znajdą się popierając te inwestycje. Szukanie rozwiązań 
nieszkodliwych dla nas, jako dla mieszkańców, ale korzystnych, to też możliwość spotkania 
się i przeanalizowania w kontekście otwarcia tej procedury. Dlatego ja podobnie jak kolega 
Gembiak też będę głosował za podjęciem tej uchwały. To z mojej strony tyle, nie widzę 
zgłoszeń dyskusji. Chciałbym tylko przypomnieć, że do projektu uchwały Komisja Rolnictwa 
i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną. Szanowni Państwo proponuję, żebyśmy przeszli
do głosowania. Uchwała Nr XIII/86/2025 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów odrębów Żychlewo, Bukownica, Chumiętki, Krobia, 
Sułkowice, Posadowo, Potarzyca, Chwałkowo w gminie Krobia. Proszę o podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? 
Kto się wstrzymał? Przy 13 głosach „za, 1 przeciwnym, 1wstrzymującym się, uchwała 
została podjęta. 

Przechodzimy do punktu 9, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ul Franciszka
Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej i Miejsko-Góreckiej. I ten projekt uchwały 
proszę, aby przedstawię Pan Wiceburmistrz Marcin Krzyżostaniak. 

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów uchwala się 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ul 
Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej, Miejsko-Górskiej po stwierdzeniu, 
że nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gmina Krobia. Szczegółowy przebieg granic obszarów objętych planem 
określają załączniki nr 1 nr 2 i nr 3 do uchwały. W miejscowym planie wyznaczone zostały 
tereny zabudowy mieszkaniowej, mieszkaniowej jednorodzinnej, mieszkaniowej 
wielorodzinnej, tereny dróg, zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i usług, tereny 
zabudowy zagrodowej, tereny zieleni urządzonej, tereny elektroenergetyki oraz pasy 
funkcyjne linii, ochrony linii elektroenergetycznych. W planie zostały dla poszczególnych 
terenów określone parametry zabudowy przede wszystkim takie jak minimalna 
intensywność zabudowy, maksymalna intensywność zabudowy, minimalny udział 
powierzchni biologicznie czynnej, maksymalny udział powierzchni zabudowy, wskazano 
linie zabudowy,  wysokości budynków, kąty nachylenia dachów, powierzchnię nowych 
wydzielonych działów, działek oraz zasady w zakresie infrastruktury technicznej. Zgodnie z 
procedurą zawartą w ustawie o planowaniu i zagospodarowanie przestrzennym po dniu 23 
listopada 2023 roku, czyli podjęciu intencyjnej dla tego planu zostały przeprowadzone 



wszystkie działania wskazane w artykule 17 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, w tym składanie wniosków, uzyskanie opinii i uzgodnień i przeprowadzono 
konsultacje społeczne. W raporcie, który otrzymaliście Państwo również i o czym była 
mowa na połączonych Komisjach do projektu planu, który został wyznaczony, wyłożony do 
wglądu od 6 grudnia do 3 stycznia wpłynęły uwagi. Uwaga dotycząca zmiany udziału 
powierzchni biologicznie czynnej z 50% na 30% oraz udziału powierzchni zabudowy z 30 na
40% na terenach oznaczonych symbolami 1 MN, 2MN i 3 MN została uwzględniona. 
Natomiast uwagi dotyczące wprowadzenia szerokości dróg komunikacji drogowej 
wewnętrznej oznaczonych symbolami 2 KR, 3KR, 5KR wynoszącej 10 m w liniach 
rozgraniczających oraz zmiany powierzchni nowo projektowanych działek z 650 na 700 m2, 
na terenach zabudowy mieszkaniowej oznaczonych symbolami 1MN, 2MN i 3MN nie 
zostały uwzględnione. Przedstawiamy Państwu po przeprowadzeniu całej procedury 
planistycznej po konsultacji z mieszkańcami projekt planu do uchwalenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuje bardzo. Szanowni Państwo w dniu posiedzenia wspólnego Komisji Komisja 
Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na temat projektu. Także podczas 
tego posiedzenia rozmawialiśmy szczegółowo o projekcie uchwały, który tak jak Pan 
Burmistrz powiedział przed chwilą jest właśnie tym momentem, kiedy uchwalamy, czyli to, o
czym mówiliśmy, jako elemencie finalnym poprzedniego projektu uchwały. Otwieram 
dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym 
zamykam dyskusję. Szanowni Państwo chciałbym tylko poinformować, że na podstawie 
artykułu 25a ustawy o samorządzie gminnym, w tym głosowaniu wyłączony zostaje z 
procedury głosowania Radny Sławomir Gembiak ponieważ przepis ten, który przytoczyłem 
mówi : radny nie może brać udziału w głosowaniu w Radzie, ani w Komisji jeśli dotyczy ono 
jego interesu prywatnego. W związku z tym w dzisiejszym głosowaniu w tym punkcie będzie
uczestniczyć 14 radnych. Szanowni Państwo. W związku z tym przechodzimy do 
głosowania. Uchwała Nr XIII/87/2025 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w 
Krobi przy ul Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej  i Miejsko-Góreckiej. 
Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej 
uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała 
została podjęta.

Punkt 10 porządku obrad, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie gminy Krobia w roku 2025. I w tym punkcie o zabranie głosu proszę Pana 
Wiceburmistrza.

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów przyjmuje się 
program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie gminy Krobia w 2025 roku w brzmieniu określonym w załączniku do uchwały. 
Zgodnie z artykułem 11a ustawy z 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt zapewnienie 
opieki bezdomnym zwierzętom należy do zadań własnych gmin, a do kompetencji Rady 
Miejskiej należy przyjęcie programu zapobiegania bezdomności zwierząt. Realizując ten 
podstawowy obowiązek został przygotowany program zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie gminy Krobia na rok 2025 który stanowi załącznik do uchwały. Reguluje on 
zasady opieki nad bezdomnymi zwierzętami i ograniczania problemu ich bezdomności. 
Zgodnie z artykułem 11a ustęp 7 ustawy niniejszy program został przekazany do 



zaopiniowania Powiatowego Lekarzowi Weterynarii, organizacjom społecznym, których 
statutowym celem działania jest ochrona zwierząt oraz dzierżawcom lub zarządcom Kół 
Łowieckich działających na obszarze Gminy. W załączniku, który Państwo otrzymaliście do 
uchwały przedstawione są wszystkie działania, które tradycyjnie gmina zamierza 
podejmować w tym zakresie. Ja to może tylko wymienię, czyli elektroniczne znakowanie 
czipowanie zwierząt ograniczanie populacji bezbłędnych zwierząt co zamierzamy zapewnić 
głównie poprzez sterylizację i  kastrację zwierząt, w szczególności psów i kotów, gmina 
będzie pokrywać 100% kosztów sterylizacji i kastracji zwierząt, oczywiście w zakresie 
możliwości potrzeb finansowych określonej w uchwale budżetowej. Zamierzamy również 
pokrywać koszty usypiania ślepych miotów. Zadania będą realizowane też poprzez 
odławianie zwierząt i lokalizację i w schronisku dla zwierząt bezdomnych oraz działanie 
przytuliska a także zgodnie z podpisaną umową z jednym z gospodarstw rolnych w zakresie
zapewnienia opieki dla zwierząt gospodarskich. I w rozdziale 7 w załączniku wskazane 
zostały ramy finansowe tego programu, które też wynikają z uchwały budżetowej, która 
została przez Państwa podjęta wcześniej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję Panie Wiceburmistrzu za przedstawienie projektu. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zadać pytanie? Nie widzę zgłoszeń. Podczas wspólnego 
posiedzenia komisji dyskutowaliśmy na temat tego programu. Także Komisja Rolnictwa i 
Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną. Nie widząc zgłoszeń do dyskusji zamykam 
możliwość zabierania głosu. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XIII/88/2025 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku w sprawie przyjęcia, mam tutaj zgłoszenie 
małą przerwę techniczną będziemy potrzebować. Szanowni Państwo dosłownie 3 minuty 
przerwy ogłaszam. OK możemy wracać. Szanowni Państwo wznawiamy obrady. 
Przepraszam za zamieszanie ale były problemy techniczne z procedurą głosowania. 
Przypominam, że i jesteśmy w punkcie 10 i jesteśmy przed głosowaniem projektu uchwały. 
Uchwała Nr XIII/88/2025 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie gminy Krobia w 2025 roku. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa Radnych, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została podjęta.

Przechodzimy do punktu 11 porządku, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 
I ponownie o zabrnie głosu w celu przedstawienia projektu proszę Pana Wiceburmistrza.

Z-ca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów uchwala się na
okres od 1 lutego 2025 roku do 31 sierpnia 2025 roku dopłaty dla 4, 5 i 6 grupy taryfowej 
odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków dostawców 
indywidualnych gospodarstw domowych z terenu gminy Krobia świadczonych przez 
Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich wysokości 1,40 zł 
za 1 m3 odprowadzanych ścieków wraz z należnym podatkiem od towarów i usług w 
wysokości określonej odrębnymi przepisami. Traci moc uchwała podjęta przez Państwa 13 
grudnia 2024 roku, również w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie
zbiorowego odprowadzania ścieków i uchwała wejdzie w życie z mocą obowiązującą od 
dnia 1 lutego 2025 roku. Uzasadnienie do uchwały : 13 stycznia bieżącego roku dyrektor 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej we Wrocławiu zatwierdził taryfę dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odpowiedzenia ścieków na terenie Międzygminnego 



Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich na okres 3 lat. Przedmiotowa 
taryfa została opublikowana na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gospodarstwa 
Wodnego Wody Polskie 24 stycznia i weszła w życie po siedmiu dniach od daty powyższej 
publikacji, czyli od 1 lutego 2025 roku. Ponieważ gmina na swoim terenie zamierza 
utrzymać dopłatę do stawki dla odbiorców usług, dostawców ścieków proponuje się na 
podstawie artykułu 24 ustęp 6 ustawy 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w 
wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków podjęcie uchwały w sprawie dopłat do 1m3  w 
kwocie 1,40 zł netto wraz z należnym podatkiem od towarów i usług oczywiście w 
wysokości określonej odrębnymi przepisami. W związku z planowaną dopłatą w uchwale 
budżetowej zabezpieczono kwotę wysokości 378 000 na ten cel.  Oczywiście wydatki będą 
uzależnione od rzeczywistego zużycia wody i odprowadzenia ścieków rozliczonego przez 
Związek w Strzelcach Wielkich.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję Panie Burmistrzu.  Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zadać pytanie? Nie widzę zgłoszeń. Na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Komisja 
Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na temat tego projektu, chciałem 
Państwu tą informację przekazać. Także Państwo Radni biorąc udział w dyskusji 
przeanalizowali dokładnie treść projektu. Nie widząc zgłoszeń przechodzimy do głosowania.
Uchwała Nr XIII/89/2025 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku w sprawie 
dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej 
uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała 
została podjęta.

Teraz punkt 12, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/63/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu 
Pana Damiana Walczaka Skarbnika Gminy.

Skarbnik Gminy  Damian Walczak:
Dzień dobry Państwu. Panie Przewodniczący. Wysoka Rada. Drodzy Goście. Zmieniamy 
uchwałę z 18 listopada 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Gostyńskiemu na rok 2025. Zgodnie z paragrafem 1 przedmiotowej uchwały udziela się 
pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu na rok 2025 w zmienionej kwocie 3 439 000 zł
w formie dotacji celowej na dofinansowanie inwestycji drogowych na rok 2025. Zgodnie z 
przepisami ustawy o finansach publicznych, ustawy o samorządzie gminnym możliwe jest 
udzielenie wsparcia innej jednostce samorządu terytorialnego. To wsparcie może mieć 
charakter pomocy finansowej w formie dotacji celowej lub pomocy rzeczowej. Proponujemy 
zwiększyć wysokość pomocy finansowej na rok 2025 z kwoty 2 620 000 do kwoty 3 439 000
zł. 18 listopada Rada Miejska w Krobi podjęła pierwszą uchwałę w sprawie udzielenia 
pomocy w kwocie 2 300 000, później na sesji grudniowy tą kwotę zwiększono do kwoty 2 
620 000 zł. Jednak w związku z przeniesieniem rozliczenia wszystkich zadań 
inwestycyjnych z roku 2024, które są realizowane w ramach umów z jednym z 
wykonawców, dotyczy to nawierzchni jezdni w Chwałkowie, Domachowie i Starej Krobi, 
proponuje się zwiększenie tej pomocy o kolejne 819 000 zł niewykorzystaną kwotę z roku 
2024. To nie są Szanowni Państwo nowe, dodatkowe pieniążki, to są środki, które znajdują 
się w niewykorzystanych kwotach budżetu 2024. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:



Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję. Szanowni Państwo czy ktoś z Państwa 
Radnych chciałby zabrać głos? Widzę, że temat na posiedzenie wspólnym został 
wyczerpany. Rzeczywiście tak, jak Pan Skarbnik powiedział to nie jest nowy. Temat był już 
w okresie grudnia poprzedniego roku. W związku też z tym projektem uchwały na 
posiedzeniu Komisja Rolnictwa i Rozwoju wydała opinię pozytywną na temat projektu. Nie 
widząc zgłoszeń proponuję, żebyśmy przeszli do głosowania. Uchwała Nr XIII/90/2025 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/63/2024 Rady Miejskie w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem uchwały. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została podjęta. 

Punkt 13, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X79/2024  
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 13 grudnia 2024 roku w sprawie  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2025-2031. Ponownie o zabranie głosu proszę Pana 
Skarbnika.

Skarbnik Gminy  Damian Walczak:
Szanowni Państwo dochody ogółem na rok 2025 co jest również przedmiotem załącznika nr
1 do wieloletniej prognozy finansowej zwiększamy o 213 137,20 zł, z tego dochody bieżące 
o 69 197,29 zł, a majątkowe o 143 940. Wydatki z kolei ogółem zwiększa się o 1 
032 137,29 zł, z tego wydatki bieżące o 69 197,29 zł, a majątkowe o 962 940 zł. W wyniku 
powyższych zmian wynik budżetu również ulega zmianie. Zwiększa się deficyt o 819 000 zł,
a deficyt pokrywa się wolnym środkami z lat biegłych. Konsekwencją zmian w zakresie 
dochodów i  wydatków są zmiany w zakresie również innych pozycji mających charakter 
pozycji uzupełniających. Z kolei w załączniku nr 2 w przedsięwzięciach zmiana dotyczy 
przedsięwzięcia Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w gminie Krobia. Zwiększenie limitu 
na rok 2025 o 143 940 zł, to jest niewykorzystana kwota w roku 2024. Zmiany 
wprowadzone w wykazie wieloletniej prognozie nie spowodują zmiany horyzontu 
czasowego załącznika nr 2. Do projektu tej uchwały proponujemy Państwu krótką 
autopoprawkę, ona jest również związana z kolejną uchwałą, o której będziemy za chwilę 
rozmawiać. W projekcie tej uchwały nowe brzmienie otrzymuje załącznik nr 1 w zakresie 
kolumny 2.1.1 środki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane  zwiększenie o 800 zł. 
Jest to związane ze zmianą w zakresie działu 750 rozdział 75023 paragraf 4170 na 
zwiększone wydatki na umowy cywilnoprawne w związki z dostarczaniem korespondencji w
postaci decyzji podatkowych. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję Panie Skarbniku. Na temat projektu opinie pozytywną wydała Komisja Budżetu 
podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej. Otwieram dyskusję czy ktoś z 
Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam 
dyskusję. Tak jak Pan  Skarbnik wskazał mamy autopoprawkę do uchwały oraz głosowanie 
drugie, które też zostanie poddane, znaczy projekt uchwały po autopoprawce zostanie 
poddany pod głosowanie. Szanowni Państwo najpierw proponuję autopoprawkę, którą 
przedstawił Pan Skarbnik. Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
X/79/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 13 grudnia 2024 roku w sprawie  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2025-2031. Proszę o podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej autopoprawki. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” autopoprawka została 
przyjęta. Teraz uchwała. Uchwała Nr XIII/91/2025 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 



2025 roku w sprawie zmiany uchwały Nr X/79/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 13 
grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2025-
2031. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 
podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwała 
została podjęta 15 głosami „za”.

I ostatni dzisiaj punkt, jeżeli chodzi o projekty uchwał, to jest rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2025. I ponownie o zabranie 
głosu proszę Pana Skarbnika. 

Skarbnik Gminy  Damian Walczak:
Proponujemy Państwu zmianę w planie dochodów i wydatków, które to zmiany powodują 
zmianę załączników w uchwale budżetowej od 1 do 7. Jeśli chodzi o załącznik nr 1 dochody
zmiana dotyczy klasyfikacji budżetowej środków unijnych na realizację odnowienia i 
renowacji stawów, czterech stawów na terenie gminy Krobia. W dziale 600 dokonujemy 
zwiększenia dochodów z tytułu wpływu ze strefy płatnego parkowania. Dokonujemy również
zwiększenia na wydatki w ramach Funduszu pomocy na sprawy obywatelskie i zadania 
oświatowe. Dokonujemy również zwiększenia na zadania zlecone w związku z otrzymanym 
pismem od Wojewody Wielkopolskiego oraz zwiększamy dochody majątkowe, jest to 
rozliczenie płatności dokonanych przez Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji w
Strzelcach Wielkich. Dochody zwiększamy o 213 137,29. Po stronie wydatków zwiększmy 
środki na pomoc finansową w związku z podjętą przez Państwa uchwałą pomoc finansową 
dla Powiatu, zwiększenie o kwotę 819 000 zł, przy czym niewykorzystana kwota z roku 
2024 to 819 476,56 zł. Dokonujemy również korekty w dziale 710, zmiana nazw zgodnie ze 
specyfiką ujętą w załączniku nr 3 i dotyczy ona poszczególnych części przyszłego projektu 
rewitalizacji. W dziale 750 zwiększamy środki na Fundusz pomocy na zadania 
obywatelskie, jak również na zadania oświatowe, wydajemy również dodatkowe karty 
parkingowe i związku z tym konieczna zmiana po stronie wydatków. W dziale 758 zmiana 
planu rezerwy ogólnej o 5 500, inwestycyjnej o 10 000 zł. W dziale 801 zwiększamy środki 
na zadania oświatowe w ramach Funduszu pomocy w Szkole Podstawowej w Krobi, w 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Pudliszkach oraz Przedszkolu Samorządowym w Krobi. 
Dokonujemy również zmiany klasyfikacji budżetowej w ramach zwrotu kosztów dowozu 
dzieci niepełnosprawnych do szkół oraz zabezpieczamy środki w poszczególnych 
jednostkach, pierwotnie były one w całości w Urzędzie, na pokrycie kosztów wynagrodzeń 
prezesa oddziału Powiatowego ZNP. W dziale 852 zwiększamy środki na zadania zlecone 
w związku z otrzymaną dotacją. W dziale 900 dokonujemy zwiększenia w planie wydatków 
na wpłaty dla Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach na zadania 
dotyczące rozbudowy sieci kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Krobia. Wreszcie w 
dziale 921 dokonujemy zwiększenia o 10 000 zł na utwardzenie terenu przy świetlicy w 
Starej Krobi oraz w kwocie 5 500 na opracowanie niezbędnych dokumentów dotyczących 
rejestru zabytków. Wydatki zwiększamy o 1 032 137,29 zł, różnica pomiędzy zwiększeniem 
dochodów i wydatków to 819 000 zł i o tą kwotę zwiększa się deficyt budżetowy, który ma 
pokrycie w wolnych środkach i źródłem tych wolnych środków są niewykorzystane środki 
budżetowe i wydatki w ramach roku 2024. W uzasadnieniu macie Państwo pierwsze dane 
dotyczące sprawozdań, jeszcze nierocznych, ale za IV kwartał 2024, które to dane jak 
najbardziej uzasadniają, uwiarygadniają kwotę wstępnie podanych tutaj wolnych środków. 
Proszę Państwa do projektu tej uchwały podobnie, jak do WPF chcemy Państwu 
zaproponować autopoprawkę. W związku z autopoprawką zmienia się brzmienie załącznika
nr 2 i 3, zmienia się treść postanowień uchwały w części paragrafu 13 po zmianach, gdzie 
mamy mowę o rezerwach. Rezerwa łączna na ten moment to 1 305 000 zł, w tym ogólna 



650 000 i celowa 655 000 zł, to jest oczywiście kwota, która kształtowałaby się tak po 
ewentualnym przegłosowaniu przez Państwa autopoprawki i uchwały. Uzasadnieniem do 
autopoprawki jest dodatkowe zwiększenie w kwocie 800 zł na umowy cywilnoprawne w 
związku z dostarczeniem korespondencji przez 14 pracowników. Ta korespondencja to 
decyzje podatkowe na rok 2025. Zmiana również dotyczy podjętej przed chwilą przez 
Państwa uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Wielkopolski, to jest 
kwota 3 000 około 3 700 składki. Również dział 710 dokonujemy przesunięć w ramach 
wydatków majątkowych na podzadania rewitalizacyjne na terenie centrum miasta Krobi. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję.   Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń na temat poszczególnych punktów projektu. 
Rozmawialiśmy na połączonych Komisjach. Także tam podczas posiedzenia Komisja 
Budżetu wydała opinię pozytywną na temat zmian w budżecie. Nie widząc zgłoszeń 
proponuję, żebyśmy przeszli do głosowania. Najpierw autopoprawka, do której Pan 
Skarbnik wspominał. Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Krobia na rok 2025. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za podjęciem tej autopoprawki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Stwierdzam, że autopoprawkę podjęto 15 głosami „za”. I teraz uchwała Nr XIII/92/2025 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 lutego 2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Krobia na rok 2025. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwał została podjęta. 

Przechodzimy do punktu 15, to jest wolne głosy i wnioski. W pierwszej kolejności czy 
Państwo Radni chcieliby zabrać w tym punkcie głos? Nie widzę zgłoszeń. Czy ktoś z 
Państwa w sali chciałby zabrać głos? Pan Skarbnik, proszę bardzo.

Skarbnik Gminy  Damian Walczak:
Szanowni Państwo na posiedzeniu Komisji już o tym mówiliśmy, ale korzystając z okazji, że
jest na sali również kilku mieszkańców, sołtysów, nasze obrady też są transmitowane, 
chciałbym jeszcze raz przedstawić Państwo krótką informację dotyczącą decyzji 
podatkowych, ponieważ w tym roku nastąpiła tutaj pewna zmiana. Już w sobotę i również w
piątek wyruszyli do naszych mieszkańców nasi pracownicy, którzy dostarczają 
korespondencję w postaci, w postaci decyzji podatkowych na rok 2025. Ma to miejsce w 
odniesieniu do mieszkańców Krobi i częściowo Pudliszek. W dniu dzisiejszym Państwu 
sołtysi odbierali decyzje podatkowe, więc również w najbliższych dniach będą one 
dostarczane dla mieszkańców naszych sołectw. Nastąpiła pewna zmiana w stosunku do lat 
wcześniejszych. W tym roku na podstawie przepisów, analizy i analizy ordynacji podatkowej
dostarczamy decyzje podatkowe do wszystkich współwłaścicieli nieruchomości, również dla
współmałżonków. Jest to obowiązek wynikający tak, jak powiedziałem z przepisów prawa, 
mający również ewentualne konsekwencje w przypadku egzekucji administracyjnej. W 
związku z powyższym zwracam się do Państwa z prośbą o zrozumienie, że jeśli do danej 
nieruchomości, do danego gospodarstwa domowego, przepraszam zostaną dostarczone 
dwie decyzje podatkowe tożsame, jeśli chodzi o kwoty, zmieni się tylko nagłówek, czyli 
adresat tego, tej decyzji, płacimy jeden raz podatek. Nie płacimy podatku podwójnie, to jest 
solidarna odpowiedzialność małżonków, współwłaścicieli, ale podatek płacimy jeden raz. 
Prosimy o zrozumienie, to nie jest mnożenie kosztów z naszej strony jakieś celowe, tylko 
tak, jak już powiedziałem wcześniej obowiązek wynikający z przepisów prawa. Proszę 



również o sygnalizowanie i uświadamianie mieszkańców, że pracownicy Urzędu Miejskiego 
w Krobi, jest ich 14 tak, jak czytałem Państwu w uzasadnieniu nie pobierają żadnych opłat. 
To jest też kwestia podszywania się dzisiaj modnego pod różnego rodzaju inkasentów. 
Pracownicy nie pobierają żadnych opłat, sołtysi oczywiście w ramach inkasa będą zbierać 
podatek, ale wzorem lat poprzednich tylko w wyznaczonych miejscach i w wyznaczonych 
terminach, co zostanie podane do publicznej wiadomości. Oprócz tego zawsze podatek 
można wpłacić przelewem na rachunek bankowy, u nas, poczcie bez opłat, jak również w 
Urzędzie Miejskim w Krobi za pomocą karty i przy użyciu terminala. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:
Dziękuję Panie Skarbniku za ważne informacje. Rzeczywiście zmiana przepisów powoduje, 
że wielu mieszkańców zadaje pytania. Więc dziękuję bardzo za wyjaśnienie. 

Nie widząc zgłoszeń przechodzimy do punktu 16, to jest zakończenie. Chciałbym 
podziękować wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję. Państwu Radnym za 
podjęte uchwały. Wszystkim osobom obecnym na sesji podziękować za uwagę, także 
Państwu, którzy śledzili nasze obrady w Internecie. Zamykam XIII sesję Rady Miejskiej. 
Dziękuję bardzo.

Sporządziła:

Aurelia Sikorska 
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